
Protokół Nr 65/2021 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 15 września 2021 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Propozycje do budżetu Gminy Gołdap na 2022 rok 

4. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk. Powitał członków komisji, 

zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu.  

Do pkt 2  

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk przedstawił porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia więcej uwag nie zgłoszono.  

 

Do pkt 3 

Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Janczuk przedstawił propozycje członków Komisji do budżetu 

gminy Gołdap na 2022 r.:  

1. przebudowa ul. Polnej   

2. Przebudowa ul. Bocznej, Oleckiej oraz Ełckiej  

3. Dofinansowanie do wymiany źródeł ciepła 

4. Remont dachu budynku przy stadionie  

5. Naprawa instalacji elektrycznej oraz wykonanie dodatkowego oświetlenia placu przy 

kontrkatedrze (zabytek) od ul. Żeromskiego   

6. Przebudowa drogi Samoniny – Wiłkajcie  

7. Zmiana planu zagospodarowania na SSSE – 45.000 zł  

8. Wymiana drzwi do Ośrodka Pomocy Społecznej – 20.000 zł  

9. Zakup UPS do Ośrodka Pomocy Społecznej –  min 200.000 zł plus dokumentacja projektowa  

 

Członek Komisji Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w czerwcu wpłynął wniosek Zarządu Powiatu 

o dofinansowanie części projektu ul. 1 -go Maja. Wniosek jest już nieaktualny, gdyż Zarząd Dróg złożył 

wniosek w programie „Zaprojektuj i wybuduj”. Powiat złożył również wniosek na przebudowę  

ul. Partyzantów z tym, że jeżeli uzyskają dofinansowanie wymagana będzie budowa instalacji 

wodociągowej za którą odpowiada gmina. Dodał, żeby preferować współpracę gminy Gołdap z powiatem 

gołdapskim w ramach wspólnej realizacji inwestycji oraz przedsięwzięć. Jest również możliwość 

zawiązania związku samorządowego i w ramach „Polskiego Ładu” umożliwia złożenie dodatkowych  

3 wniosków.  



Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że spotkał się z wicestarostą, dyrektorem Zarządu Dróg 

Powiatowych i był za zawiązaniem związku, by wykorzystać dodatkowe możliwości. Dodał, że jest  

za zwiększeniem dofinansowania do wymiany piecy ale są przymiarki do likwidacji piecy opalanych 

pelletem.  

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że została podpisana umowa z WFOŚ na projekt 

„Czyste powietrze”. Na potrzeby projektu będzie przygotowane stanowisko w urzędzie w którym będzie 

można składać wnioski. Dodała, że były składane również wnioski do „Cittaslow” na oświetlenie w mieście.  

Członek Komisji Pan Marek Zajączkowski powiedział, żeby utwardzać 2-3 drogi wiejskie w ciągu roku. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że trzeba będzie porozmawiać z sołtysami, by scalić 

fundusz sołecki i przeznaczyć go na wkład własny.  

Do pkt 4 

Redaktor portalu GOLDAP.INFO powiedział, że nierówno została położona powierzchnia drogi 

rowerowej Jeziorowa – Wczasowa. Po opadach deszczu zauważalne są kałuże. Dodał, że przy drodze 

wojewódzkiej zostało poprawione niezadowalająco, robią się większe szczeliny między kostkami. 

Wspomniał również, że na drodze Jabłońskie – Wronki Wielkie jest wysoki krawężnik, który uniemożliwia 

wjechanie na ścieżkę pieszo – rowerową. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zaproponował zorganizowanie przejazdu po inwestycjach  

z radnymi.  

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

Protokołowała        Przewodniczący Komisji 

/-/ Katarzyna Krusznis           /-/ Zdzisław Janczuk 


